

Title (en)

Tie-on luggage tags.

Title (de)

Gepäckstreifenanhänger.

Title (fr)

Etiquettes de bagage attachées.

Publication

**EP 0276006 A2 19880727 (DE)**

Application

**EP 88100859 A 19880121**

Priority

DE 8701065 U 19870123

Abstract (en)

The invention relates to a tie-on luggage tag having a tear-off portion of pressure-sensitive copying paper, which possesses an adhesive strip which is backed by siliconized paper, and having an eyelet which connects the luggage tag, the siliconized paper and a reinforcing portion on the back to each other. In order to simplify the structural design of such a luggage tag, the adhesive strip (12) is arranged on the side of the tear-off portion (10) which faces the luggage tag (2), and ends at a distance before the eyelet (6), and the reinforcing part (14) slightly overlaps, by means of an edge strip, the end of the tear-off portion (10) which faces the eyelet (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Gepäckstreifenanhänger mit einem Abreißteil aus druckempfindlichem Durchschreibepapier, das einen Klebemittelstreifen aufweist, der durch ein Silikonpapier abgedeckt ist, und mit einer Öse, die den Gepäckstreifenanhänger, das Silikonpapier und ein rückseitiges Versteifungsteil miteinander verbindet. Um einen solchen Gepäckstreifenanhänger im Aufbau einfacher zu gestalten, ist der Klebemittelstreifen (12) auf der dem Gepäckstreifenanhänger (2) zugewandten Seite des mit Abstand vor der Öse (6) endenden Abreißteiles (10) angeordnet und überlappt das Versteifungsteil (14) das der Öse (6) zugewandte Ende des Abreißteiles (10) mit einem Randstreifen geringfügig.

IPC 1-7

**G09F 3/02; G09F 3/14**

IPC 8 full level

**G09F 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G09F 3/0288** (2013.01)

Cited by

US5413384A; AU757035B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 8701065 U1 19870312**; EP 0276006 A2 19880727; EP 0276006 A3 19890830; FI 880255 A0 19880121; FI 880255 A 19880724

DOCDB simple family (application)

**DE 8701065 U 19870123**; EP 88100859 A 19880121; FI 880255 A 19880121